

Confirmation of student engagement

The Student's Union of the University of St. Gallen (SHSG) is the official representative body of all Students and currently includes more than 200 dedicated volunteers. As a politically neutral, partial body of the university it represents the interests of the students towards all stakeholders of the university and it offers a large selection of services for students.

We are pleased to confirm, that Mr. Jakub Vokaty, born on April 12th, 1994, worked in the IT department of the Student's Union of the University of St. Gallen (SHSG) from October 2015 until June 2017.

As part of the SHSG the following tasks belonged to his area of activity:

Website (shsg.ch)

- Concept development for a new website
- Development of a spec sheet for outside developers

Kurskatalog (the course catalog is a tool that helps students arrange their schedule)

- Concept development for a new course catalog
- Coordinating the development of the REST-API with the University of St. Gallen
- Programming of the new course catalog

Server

- Concept development for a physical server at the SHSG
- Development of the spec sheet
- Assembly of hardware components
- Set up of internal development tools (such as GitLab) and virtual machines

Development Computers

- Preparation of a project proposal for internal development computers at the SHSG
- Assembly of hardware components

From his time at the SHSG we remember Mr. Vokaty as an open, always motivated and extremely reliable colleague, who fit well into the team. He introduced thoroughly thought-out ideas to the discussions and thus enriched the team culture. Due to his thorough work, there were no concerns to entrust Mr. Vokaty with difficult tasks. Which he always solved to our full satisfaction. Not least because of his in-depth knowledge in the field of hardware, Mr. Vokaty had a fundamental stake in the digital development of the organization.

We would like to thank Mr. Vokaty for his extremely valuable volunteer work and wish him every success in his further private and professional life

Best Regards

Student's Union of the University of St. Gallen (SHSG)

COO
Giulia Alario

CIO
Max Faulhammer

St. Gallen, May 2017

Bestätigung über studentisches Engagement

Die Studentenschaft der Universität St. Gallen (SHSG) ist seit 1921 die offizielle Vertretung aller Studierenden und zählt über 200 engagierte, ehrenamtliche Mitarbeitende. Als politisch neutrale Teilkörperschaft der Universität vertritt sie die Interessen der Studierenden gegenüber allen universitären Anspruchsgruppen und erbringt eine breite Palette an Dienstleistungen rund um das Studium.

Gerne bestätigen wir, dass Herr Jakub Vokaty, geboren am 12. April 1994, von Oktober 2015 bis Juni 2017 im Ressort IT der Studentenschaft der Universität St. Gallen (SHSG) tätig war.

In dieser Funktion gehörten folgende Aufgaben zu seinem Tätigkeitsbereich:

Website (shsg.ch)

- Konzeptentwicklung für eine neue Website
- Erarbeitung eines Pflichtenheftes für externe Entwickler

Kurskatalog

- Entwicklung eines Konzeptes für einen neuen Kurskatalog
- Koordination der Entwicklung einer REST-API durch die Universität St. Gallen
- Programmierung des neuen Kurskataloges

Server

- Konzeptentwicklung für einen eigenen, physischen Server der SHSG
- Entwicklung eines Pflichtenheftes
- Montage der Hardware-Komponenten
- Aufsetzen interner Development Tools (u.a. GitLab) und Virtual Machines

Development-PC's

- Vorbereitung des Projektantrages für die Eigenkonzeption von Development-PC's der SHSG
- Montage der Hardware-Komponenten

Aus seiner Zeit im IT-Team der SHSG bleibt uns Herr Vokaty als offener, stets motivierter und überaus zuverlässiger Mitarbeiter in Erinnerung, der sich gut in das Team einfügte. In die Diskussionen brachte er gründlich durchdachte Ideen ein und bereicherte damit die Teamkultur. Aufgrund seiner



Studentenschaft

Universität St. Gallen

Studentenschaft
Universität St. Gallen
Guisanstrasse 9
CH-9010 St. Gallen

+41 (0)71 224 25 10
studentenschaft@myunisg.ch
www.shsg.ch

gründlichen Arbeitsweise war es kein Problem Herrn Vokaty mit schwierigen Aufgaben zu betrauen. Diese löste diese stets zu unserer vollen Zufriedenheit. Nicht zuletzt aufgrund seines fundierten Wissens im Hardware-Bereich hatte Herr Vokaty einen fundamentalen Anteil an der digitalen Weiterentwicklung der Organisation.

Wir danken Herrn Vokaty herzlich für sein überaus wertvolles ehrenamtliches Engagement und wünschen ihm viel Erfolg auf seinem weiteren privaten und beruflichen Lebensweg.

Freundliche Grüsse

Studentenschaft der Universität St. Gallen (SHSG)

Vorstand HR

Giulia Alario

Vorstand IT & Campus

Max Faulhammer

St. Gallen, im Mai 2017